

## 中一自行分配學位取消面試和最新安排

由於新冠肺炎疫情影響，本校將會取消原定於 2 月 26 日舉行的面試，改由同學提供自拍短片代替，詳情如下：

### 一· 拍攝及上傳短片

#### 1. 短片內容：分兩部份

(a) 第一部份 – 以英語演講以下 2 條題目，時間不多於二分鐘

- (1) The teacher I respect most.  
(2) The most memorable experience in my primary school life

(b) 第二部份 – 按題目要求以粵語口語講述，時間不多於一分鐘

- 在下列兩題中，選答其中一題：  
題目一：一次備受讚賞的經驗  
題目二：你認為以下哪一項是現今初中學生最應重視的？  
(1) 學業成績  
(2) 課外活動

短片長度：兩部份放於一短片，整段短片合計不多於三分鐘

#### 2. 短片格式：mp4

3. 檔案名稱：XXX\_NAME (XXX 為面試號碼，NAME 為學生身份證上英文姓名，數字及姓名用 ‘\_’ 分隔，例如 012\_CHAN\_TAI\_MAN)

4. 請於 **2022 年 2 月 28 日至 3 月 7 日**，透過以下連結上載短片：

<http://upload.ktmc.edu.hk:2717/> [上載短片連結將於 2 月 28 日開放]

### 二· 收生準則的比重亦會更改如下：

甄選準則	比重
<ul style="list-style-type: none"><li>• 學業成績 (40%)</li><li>• 自拍短片 (20%)<ul style="list-style-type: none"><li>– 第一部份：英語演講 (10%)</li><li>– 第二部份：粵語演講 (10%)</li></ul></li></ul>	60%
<ul style="list-style-type: none"><li>• 操行 (15%)</li><li>• 與學校聯繫(10%)</li><li>• 課外活動及其他成就(15%)</li></ul>	40%

### 三· 申請結果

根據教育局指示，正取生的通知日期為 2022 年 3 月 31 日(星期四)。屆時本校將透過書面及電話通知所有獲得本校取錄為正取學生的家長。

## Cancellation of interview and the new arrangement of F.1 discretionary places admission

Owing to the Coronavirus infection, the F.1 Discretionary Places Admission Interview scheduled to be held on 26<sup>th</sup> February is now cancelled and will be replaced by the submission of a self-recorded video. The details are as follows.

### A. Recording and Submission of Video

#### 1. Content of the video – 2 parts

##### a. English presentation on the following two topics in no more than 2 minutes:

- (1) The teacher I respect most.
- (2) The most memorable experience in my primary school life

##### b. Chinese presentation on the following topic in Cantonese in no more than 1 minute

- 在下列兩題中，選答其中一題：
- 題目一：一次備受讚賞的經驗
- 題目二：你認為以下哪一項是現今初中學生最應重視的？
- (1) 學業成績
  - (2) 課外活動

#### 2. These 2 parts should be put into 1 video clip. The length of the whole video should be no more than 3 minutes

#### 3. Format: mp4

#### 4. File name: XXX\_NAME (XXX: Interview Number, NAME: English Name as in HK Identity Card. An underscore ‘\_’ should be put between the number and the name. Example: 012\_CHAN\_TAI\_MAN)

#### 5. Applicants should upload the video to the following link between **28<sup>th</sup> February and 7<sup>th</sup> March.**

<http://upload.ktmc.edu.hk:2717/>

**[Uploaded Video Clip Link will be active from 28<sup>th</sup> February]**

### B. Admission Criteria

Admission Criteria	Weighting
<ul style="list-style-type: none"><li>• Academic Performance (40%)</li><li>• Self-recorded video (20%)<ul style="list-style-type: none"><li>– English presentation (10%)</li><li>– Cantonese presentation (10%)</li></ul></li></ul>	60%
<ul style="list-style-type: none"><li>• Conduct (15%)</li><li>• Liaison with school (10%)</li><li>• Extra-curricular Activities and Other Achievements (15%)</li></ul>	40%

### C. Result of Application

The Education Bureau has announced that the date of Successful DP Applicants notification will be 31<sup>st</sup> March (Thursday). Parents of successful applicants will be notified by letter and phone that day.